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Svar på interpellation (Nr 2008:26) från Inger Stark (v) om skolgårdar 

 

I en interpellation ställer Inger Stark (v) följande frågor till mig skolgårdar: 

 

1. Vad tänker du som ansvarigt borgarråd göra för att alla blivande förskolor och skolor, 

oavsett driftsform, ska ha tillgång till en välfungerande gård? 

2. Hur kan det komma sig att privata anordnare inte är tvungna att tillhandahålla en gård? 

3. När ska kommunala och privata anordnare få likvärdiga villkor? 

 

Skolgårdar spelar en viktig roll för barns fysiska aktivitet, speciellt i de lägre åldrarna. I 

Stockholms stads förskoleplan fastslås vikten av att utemiljön är utformad på ett sätt som 

stimulerar till rörelse och fri lek, vara säker och inbjuda till barns aktiva lärande. 

 

Regelverket kring förskole- och skolverksamhet är omfattande. Enskilt drivna verksamheter 

regleras i stort sett utifrån samma lagar och riktlinjer som kommunala. Stadens egna riktlinjer 

gällande förskolor reser en rad andra krav på anordnaren, bl a på lokalernas beskaffenhet.  

 

Det finns ingen lag eller förordning som i detalj reglerar skolgårdar för grundskolor och 

gymnasieskolor. Det är en fråga för skolan och skolans huvudman och samma regler gäller 

för fristående och kommunal verksamhet. Den fysiska arbetsmiljön för skolelever regleras av 

Arbetsmiljöverket precis som för vuxna arbetstagare.  

 

Skolverket beviljar tillstånd för fristående skolor och gör bedömningen om fristående skolor 

uppfyller de krav som ställs. Kommunerna kan inte, till skillnad mot förskola, utforma egna 

riktlinjer för fristående skolor. 

 

Att skapa lika villkor mellan kommunala och fristående skolor är en central politisk uppgift. 
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